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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Ordförande F6 Sanna Berntsson
Ordförande FnollK Viktor Arvidsson

Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Kassör Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Filippa Hultin
Frisör Max Green (under §1 till §3 samt §6.1.1)
Frisör Jonathan Holmquist (under §1 till §3 samt

§6.1.1)
Talman David Bååw

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Gabriel Berggren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Att adjungera in Max Green och Jonathan Holmquist med närvaro- och ytt-
randerätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Victor har skrivit rent protokoll samt lagt upp den nya stadgan och reglementet
på Ftek då den nu är godkänd av Kårledningen.
Putt säger att vi inte har hört något från Tord. Putt har även svarat de som
har mejlat om saker de hade i skåp.
Mikael säger att vi har haft en trevlig teambuildingmiddag. Han har även
varit på Instutitionsråd för MV och lagade lyxlunch för de som hade svarat på
studentbarometern. Ungefär 175 personer kom.
Gabriel har bokfört och tagit sönder korv till lyxlunchen.
Erik har varit på KU och lagat lunch.

§4.2 F6 Det var gasqueråd igår. F6 fick ett av datumen de ville ha.

§4.3 FnollK I fredags var det en diskussionskväll för NollK. De har också städat sitt rum.
Det var MOS i måndags där de fick mycket datum.

§4.4 SNF Det har varit ett Kursutvärderingsinformationsmöte och SNF har jobbat med
Guldäpplet samt Guldkärnan.

§4.5 Foc Foc arrangerade sektionsaktivatackbastun i måndags.

§4.6 FARM De har vart på sittning med andra arbetsmarknadsgrupper. De har även vart på
CHARM och kontaktat företag. Nästa vecka skall de hålla i en CV-workshop.
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§4.7 Talmanspresidiet David säger att han skall läsa igenom de nya stadgarna. Han är här för att
diskutera sektionsmötet på Gasquen.

§5 Lokalfrågan Vi har hämtat Datas ismaskin men den kräver fast vattenanslutning så vi kan
inte använda den än.

§6 Sektionsmötet David säger att det är sektionsmöte på tisdag om två veckor. Han har haft
kontakt med Hugo. Det kommer vara delat i två. Det skall adjungeras efter
motioner och propositioner och öppnas igen på torsdagen på Gasquen.
Viktor frågar när verksamhetsplanen skall in. David svarar att den skall komma
in innan slutliga föredragningslistan skall ut. Erik säger att de kanske endast
skall till Styret enligt nya stadgan. Han skall kolla.
Erik säger att han har mejlat presidiet gällande att CCC vill ha ett meddelande
under sektionsmötet. David har planerat kring detta. Erik säger att han skall
skicka rätt datum till CCC.
Det sägs att det är Foc och FARM som skall fixa maten till sektionsmötena.
De skall reda ut det internt hur de vill lägga upp det.
Mikael frågar hur det funkar med att sälja merch på Gasquen. David tror inte
det blir problem men skall kolla.
Sanna säger att det kommer att bli eftersläpp om mötet inte blir för långt.
Planen är att tidsbegränsa invalen.
Erik säger att det krävs en ny mötesordning nu när vi har ny stadga. David
skall kolla på detta.

§6.1 Motionssvar

§6.1.1 Avskaffandet av
frisörer

Det har kommit in en motion kring avskaffandet av frisörerna. Motionären
menar att de inte tillför något utom förlängda sektionsmöten.
Max säger att frisörerna inte gör något utom att ta hand om en 60 kg sten.
Han har den hemma och tycker att det är kul. Han säger vidare att invalet tog
en kvart på förra mötet och att det skulle kunna vara endast en frisör.
Gabriel säger att det finns saker som tar längre tid på mötena och så länge
stenen inte är i buren så ser han inget problem med att ha kvar dem. Erik
säger att invalet ligger i LP1 och det är ett ganska kort möte.
Det föreslås att utöka deras arbetesordning. Mikael tycker att vi kan yrka på
bifall av motionen. Resten av mötet har ingen stark åsikt åt något håll.
Beslut: Att avstyrka motionen om avskaffandet av frisörerna.

§6.2 Motioners plats i
föredragningslistan

Det har kommit in en motion om att öka demokratin på sektionen genom att
lägga motioner och propositioner tidigare i föredragningslistan som den står i
mötesordningen.
Erik säger att det här är en ickefråga då talmannen inte behöver lägga punk-
terna i samma ordning som de ligger i mötesordningen. Han yrkar därför på
avslag.
Beslut: Att avstyrka motionen om motioners plats i föredragningslistan.

§6.3 Valberedningens
styrdokument

Det har kommit in en motion kring att alltid tillkännagöra för personer som
söker valberedda poster på sektionen de invändningar som lämnas in om dem.
Det sägs att Kärnstyret har haft ett möte med Valberedningen för att se hur
de såg på förslaget. De tyckte frågan var svår men alla på mötet höll med
andemeningen i motionen men tyckte att det var viktigt att hantera varje fall för
sig. Mikael föreslår att yrka på bifall med ändringsyrkandet att invändningarna
alltid skall lyftas till den anklagade om synnerliga skäl inte föreligger.
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Beslut: Att tillstyrka motionen om valberednings styrdokument med ändrings-
yrkandet att invändningarna alltid skall komma till den sökandes vetskap givet
att synnerliga skäl inte föreligger.

§6.4 Köttbegränsad sektion Det har kommit in tre motioner kring att begränsa köttserveringen på sektio-
nen. Då de är lika varandra och från samma motionär så behandlar vi dem
tillsammans.
Den första motionen föreslår att förbjuda serveringen av kött på arrangemang
arrangerade av grupper som står under Fysikteknologsektionen förutom vid det
årliga julbordet. Den andra motionen föreslår att endast tillåta 7 sektionsbund-
na arrangemang per år att servera kött. Den tredje motionen föreslår att 75%
av arrangemangen som en sektionsbunden grupp arrangerar skall vara vegeta-
riska om de arrangerar mer än 4 arrangemang per år. Arrangeras 4 eller färre
så skall dessa vara vegetariska.
Erik säger att han har tittat igenom svaren på enkäten vi la ut till sektionsaktiva
kring hur de tycker att Vegetarisksektion har funkat samt att vi har en poster
från Student Voice som utreder samma sak.
Beatriz säger att postern visar att många är positiva men att reglerna är lite
otydliga. Erik säger att på enkäten så är många positiva och vissa negativa. Det
har sagts att man bör förtydliga vad ett arrangemang är och göra gränsen lite
mindre otydlig. De som var mest upprörda säger att det drar ned på lusten att
sitta i en kommitté. Även att det drar ned på lusten att komma på exempelvis
DuPar som är endast vegetariska.
Erik tycker att vi borde med detta i åtanke lägga ett eget förslag där gränsen
är mer successiv och arrangemangen är mer väldefinerade.
Gabriel anser att man välja själv om man vill arrangera vegetariskt. Han tycker
inte det är nödvändigt att begränsa och om det skall göras så inte mer än 50%
av arrangemangen. Nicolas säger att han tycker att 50% känns rimligt. Beatriz
säger att det känns som det är bra med en undre gräns för att förhindra att
det varierar stort beroende på sittande och annat.
Det sägs att förslaget om att ha en viss mängd arrangemang hade lett till bråk
mellan kommittéerna.
Erik frågar om 4 arrangemang är en bra gräns för kvotmodellen. Mikael säger
att den gränsen sattes på grund utav SNF och BalNgt. Han tycker att den
gränsen är bra men att vi skall vara bättre på att definiera arrangemang som
alla arrangemang. Även att hälften av alla arrangemang efter 4 arrangemang
skall vara vegetariska så att man inte får problem med att bestämmelserna
ändras när man redan arrangerat ett arr. Det diskuteras vad som är är mat.
Det sägs att det skall gälla för arrangemang som serverar vad man kan tolka
som en måltid. Erik föreslår att Styret skall ha sista ordet gällande vad som
räknas.
Erik frågar om arrangemang som serverar flera mål mat, exempelvis skidresan.
Det sägs att varje måltid vid sådana arrangemang skall räknas med i kvoten.
Mikael säger även att man kan tänka själv och om det känns som man för-
söker fuska med gränsen så gör man nog det. Det skall tilläggas något om
att arrangemang som sträcker sig över flera mattillfällen så skall varje tillfälle
hanteras separat när kvoten beräknas.
Beslut: Att yrka på att 50% av alla måltider som en grupp under sektionen
serverar efter de första fyra under ett år skall vara vegetariska.

§7 Institutionsråd Mikael har var på institutionsråd för MV. De pratade om bland annat om
studentbarometern. Rådet var speciellt intresserade om hur kvinnor på TM
mådde detta året då de förra året visade sig att de inte mått bra. Det finns
budgetproblem då Chalmers och GU hanterar saker på olika sätt. Det pratades
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mest om hur framtida möten skulle gå. Det sades även att hälften av pengarna
på Geenie har gått åt trots att halva perioden som den är budgeterad över
inte har passerat. Vidare så var många sugna på att gå på cocktailpartyn.
Doktorandrådet ville gärna ha en egen inbjudan.
Victor föreslår att bjuda in de andra institutionsrådsrepresentanterna för att
höra vad som sagts på deras möte. Mötet tycker detta låter bra.

§8 Aspbudget Gabriel har fått in en aspbudget från DP nu och säger att den ser bra ut. Den
skiljer sig ingenting från förra årets.
Beslut: Att godkänna Djungelpatrullens aspbudget.
F6 har en preliminär budget men det finns lite oklarheter som de skall reda ut.
Vi skall behandla den med ett ordförandebeslut när den kommer in.

§9 Övriga frågor

§9.1 Skyddsrummet Putt säger att det ligger saker på golvet i skyddsrummet framför NollKs hylla.
Han ber dem kolla på det så att det inte blir som innan buren rensades.

§9.2 FARMs märke FARM har fixat ett märke. Mötet tycker det är väldigt fint. Finns att se i
bilagorna.

§9.3 MPA feedback David Winroth har bett oss ge feedback på nuvarande MPA på CAS. Ingen vet
så mycket om honom men Erik säger preliminärt att han är bra.

§9.4 Suicidpervention Det skall vara en sucicidpreventionsutbildning. Mikael säger att alla kan gå på
den om de vill men uppmanar speciellt NollK att göra det.

§9.5 Kodlås till korridoren Viktor säger att det kommer vara lätt att komma in i rummen om de sätter
kodlås på dörrarna. Det sägs att de har samma system på Kemi och att det
fungerar bra. Skillnaden mellan oss och Kemi diskuteras. Det sägs att vi kan
ta upp det med Tord men att han nog inte kommer säga ja. De vill ha ett
elektroniskt system för att kunna stänga rummen om vi inte beter oss och de
vanliga kortläsarna kostar 25000 kr styck.

§10 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:15!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Gabriel Berggren
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Motion om avskaffandet av frisörer Erik Levin

Motion om
avskaffandet av frisörer

Erik Levin

Bakgrund

Sektionsmötena är ofta en l̊angdragen proccess i demokratins förtecken. Vissa ok är i tyvärr nödvändiga
för att säkerställa demokratiska proccesser medan andra inte är det. Av de som inte är nödvändiga kan
de däremot tillföra värde i form av tradition, humor eller insatser för sektionen. Det finns dock en post
som i min mening tillför ingenting till sektionen förutom 30-45 minuters trollande (om en har tur) under
sena kvällar när redan mötet har i m̊anga fall förlorat en stor del medlemmar och det är frisörsposten.
Det är en post som saknar tradition och som enbart tar upp tid p̊a ett sektionsmöte som redan i dess
nuvarande form är för l̊angt. Vill 10 personer st̊a runt en sten som de kallar ein stein s̊a f̊ar de givetvis
göra det men inte p̊a bekostnad av sektionsmötets mentala hälsa och t̊alamod. Därför föresl̊ar jag

Yrkande

att posten frisör avskaffas efter att de nuvarande avg̊ar.
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Motion om motioners plats i föredragningslistan Erik Levin

Motion om
motioners plats i föredragningslistan

Erik Levin

Bakgrund

Sektionsmötet är sektionens högst beslutande organ och har därmed en rad tunga uppdrag att redovi-
sa och presentera under ett sektionsmöte. Det är en fin balans mellan en tillgänglig demokrati och en
byr̊akratiskt tyngd s̊adan och i nuvarande föredragningslista s̊a upplever jag ett problem med motioner-
nas placering genetmot övriga punkter. För vi tampas varje möte med uppslutning och deltagande d̊a
mötena ofta tenderar till att bli för l̊anga, för gr̊amalande och för lökiga. Fr̊an mitt perspektiv är kan
sektionsmötet delas upp i tv̊a grova grupperingar. Den första är den ihärdiga, fastmanglade veteranen,
inte sällan overallsklädd som genom grupptryck och ansvarstagande eller förkärlek till paragrafer sitter
kvar, har (lite) mer koll p̊a mötet och även kanske vet vad en verksamhetsberättelse borde inneh̊alla och
hur pengar prioriteras i hypotetiska scenarion mellan flipper och systemkameror. Sedan finns den andra
gruppen, inte sällan nollan som kommer antingen dyker upp för att observera, rösta eller kanske p̊averka
med n̊agon motion. Problemet här är att efter 6+ timmar kafkaesk gr̊ahet, försvinner det skimmrande
hoppet och och likväl chansen till att de återkommer. Vilken grupp vi borde fokusera och prioritera för
att tillgängligöra demokratin p̊a sektionen är för mig uppenbart. Sällanbesökarna som dyker upp när
viktiga val för sektionen tas sker oftast vid motioner som p̊averkar m̊anga grupperingar. Att kunna f̊a
sina fr̊agor avklarade snabbt sänker trösklarna för att kunna delta och p̊averka, tillgängligör demokratin
och ser till att sektionens beslut kring stora fr̊agor alltid tas med fräscha huvuden och s̊a m̊anga med-
lemmar som möjligt. Inte kl 2 efter 9 timmars mangling. Att det skulle innebära en inskränkning och
försvagning p̊a övriga demokratiska proccesser ser jag inte n̊agon risk för av den enkla anledningen att
de människor som skulle dyka upp inte hade dykt upp alls. Att inkludera fler personer och säkerställa
att du inte behöver sitta tills mitt i natten för att p̊averka sektionens rikting ser jag som en grundbult i
en tillgänglig demokratiskt förening och yrkar därför p̊a

Yrkande

att i Sektionsmötesordning sida 2, kapitel 2:Föredragningslista, lägga propositioner och motioner före
verksamhetsberättelser.
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Motion om Valberedningens styrdokument och incidenthantering Erik Levin

Motion om
Valberedningens styrdokument och

incidenthantering

Erik Levin

Bakgrund

Valberedning är en otroligt viktig och fundamental funktion för sektionens fortlevnad. Att värdera olika
människor mot varandra, vilket i grunden är valberedningens arbete, kräver mycket i form av ansvar och
tydliga spelregler för att undvika konflikter och rättvis behandling av alla inblandade parter. Speciellt
med tanke p̊a att vi är en änd̊a relativt liten samling människor m̊aste vi ha regler där de som sitter
i valberedningen kan peka p̊a sektionens bestämmelser kring hantering av fr̊agor för att minimera de
oundvikliga situationerna av jäv, personliga band och interna konflikterna som kan existera innan arbetet
har börjat. Till min vetskap finns det dock en del h̊al i dessa regler med oklarheter för inblandade parter
där vilkor inte är definierade. Jag har ocks̊a först̊att som att ett arbete är p̊a horisonten för att utveckla
detta vilket jag ser som väldigt positivt. Men innan detta arbete p̊abörjas vill jag lyfta en fundamental
diskussion. Diskussionen om hur vi hanterar eventuella veton som kommer fr̊an sektionens medlemmar
mot de sökande. Det är en oerhört viktigt funktion att kunna komma med invändingar mot personer för
att säkerställa lämplighet p̊a olika poster och för att garantera de personernas anonymitet kan personer
idag, vilket ocks̊a har hänt, skicka invändingar där den person som söker inte kan f̊a reda p̊a vad den
anklagas för och sedan tas bort ur processen. Detta mynt finns det givetvis tv̊a sidor av, säkerställandet
att alla invändingar kommer till dagens ljus d̊a total anonymitet garanteras, gentemot en stympad
rättsäkerhet där en kan bli anklagad utan att veta varför med konsekvenser som p̊averkar denna invidid.

Jag st̊ar p̊a det senare sidan, att en person skall kunna f̊a reda p̊a anklagelserna som riktas mot
hen men har samtidigt full först̊aelse för den motsatta sidan och vill därför med denna motion lyfta
just denna diskussion för att kunna skicka vidare resultat till det framtida arbetet kring valberedninges
styrdokument. Därför föresl̊ar jag

Yrkande

att sektionsmötet skickar med en åsiktsdeklaration till ansvariga för arbetet kring utveckling av val-
beredningens styrdokument där invändingar mot sökande alltid skall komma till den sökandes
vetskap.
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Motion om en köttbegränsad sektion Alt 1 Erik Levin

Motion om
en köttbegränsad sektion Alt 1

Erik Levin

Bakgrund

För ett år sedan beslutade sektionsmötet om en procentuell begränsning för vissa föreningar ang̊aende
köttservering. Beslutet togs för att p̊averka sektionens klimatavtryck p̊a det enskilt största sättet vi kan,
införandet av vegetarisk kost. Det infördes likväl ett års prövoperiod för att l̊ata beslut mogna och prövas.
Nu är denna period till änd̊a och jag, likväl d̊a st̊ar fast i att vi gör alldeles för lite. För den klimatkris
som vi lever i kvartst̊ar och om det året som passerat har gjort n̊agot är det enbart att än tydligare
visa att fundementala förändringar m̊aste göras p̊a alla samhällsniv̊aer för att minimera skadorna som
nu ofr̊ankomligen kommer att ske. För vad som tillkommit sedan i fjol är enbart tydligare signaler om
behovet att avveckla boskapsindustrin där bland annat George Monbiot p̊avisat hur dagens matsystem
allt oftare visar tecken p̊a förstadier till kollaps. Svaret är just den vegetariska konsten.

Fr̊an en av de största matkommisonerna om h̊allbar kost, EAT- Lancet Commissions finns ocks̊a
siffrorna p̊a vad vi behöver göra och det är mer än att halvera v̊ar globala köttkonsumtion för att kunna
en närma oss n̊agot som liknar ett h̊allbart samhälle och för västerländska länder s̊a som Sverige innebär
det en än större sänkning [1]. Tillsammans med SLU:s rapport om djurh̊allning och h̊allbarhet Sverige
kan vi reducera antalet svenska nötkreatur med ca 800 000 djur och helt sluta äta utländskt kött men
samtidigt tillgodose hela v̊ar befolkning med deras proteinbehov [2]. För att p̊a riktigt göra skillnad och
ta det absolut nödvändiga ansvaret för en h̊allbar planet och v̊ar gemensamma framtid är en köttfri
sektion ett m̊aste. Här talar siffrorna klarspr̊ak. Den svenska genomsnittliga m̊altiden släpper ut mer
än tre g̊anger s̊a mycket än vad som behövs för en h̊allbar konsumtion p̊a ca 1,8 kg CO2-ekvivalenter
gentemot h̊allbara 0,5 kg CO2-ekvivalenter [3]. Besperingspotentialen är därmed enorm för sektionen.

Införandet av en 50 % siffra för föreningar över ett visst antal arr ser jag inte som varken lättadministrerad
eller effektiv. Den s̊allar mygg och sväljer kameler och är i sin nuvarande form ytterst begränsad. Att
servera vegetariska köttbullar till popcorn med kolas̊as har en väldigt liten p̊averkan gentemot att byta
ut en 200 filébitar till vegetariska alternativ. Fr̊an fjol̊arets diskussion framgick ocks̊a att ett visst ar-
rangemang hade en viss särställning, julbordet med allt vad det innebär i form av tradition och kultur
och jag ser därför en anledning till att föresl̊a ett undantag fr̊an en vegetarisk norm i det fallet.

Med dessa siffror och forskning i ryggen ser jag inte heller n̊agot h̊allbart argument mot att fortsätta
med kött p̊a sektionen. Argumenten som kvarst̊ar för ett fortsatt köttätande är enbart av subjektiv
natur, smak, tycke och preferens. Men oavsett vad vi som enskilda individer känner s̊a kvarst̊ar tyvärr
det faktum att vi som ett kollektiv m̊aste minska köttkonsumtionen och det innebär att varje enskild
människa m̊aste förändra sitt levnadssätt. Det g̊ar inte att äta kött varje dag, det är helt enkelt inte
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Motion om en köttbegränsad sektion Alt 1 Erik Levin

h̊allbart och att inte servera kött gratis, kraftigt subventionerat eller alls, är ett helt nödvändigt steg för
att uppn̊a det. Jag säger dock inte att varje enskild människa här m̊aste bli vegan. Utan jag säger enbart
att vi som ingenjörsstudenter, beväpnade med logik, rationalitet och vetenskap, tar det kollektiva ansvar
som forskningen säger att vi m̊aste göra och tillsammans begränsar v̊ar köttkonsumtion för en bättre
framtid. För det är enbart kollektiva lösningar som kan lösa kollektiva problem.

Yrkande

att Att inga kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under
F-sektionen skall inhandla, tillaga eller servera kött i n̊agon form förutom vid det årliga julbordet.
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Motion om en köttbegränsad sektion Alt 2 Erik Levin

Motion om
en köttbegränsad sektion Alt 2

Erik Levin

Bakgrund

Efter förra årets l̊angdragna process med tv̊a läsperioder av utredningar s̊a föll valet p̊a tre vägar. För
att inte återigen bereda en fr̊aga i ett drygt kvartal inkluderar jag därför varianter av dessa förslag nu.
Jag tror inte att de är tillräckliga och att de riskerar att istället skapa en miljö där vi som sektion känner
oss nöjda och stannar i utveckling, p̊a samma sätt som en tre bilsägare känner sig som en miljöhjälte
för att han komposterar och därmed har rätt att köra. Med det sagt är en av de tv̊a varianterna som
föreslogs att vi har ett fast antal köttarrangemang som sätts tillsammans och sedan inget mer. Därför
föresl̊ar jag

Yrkande

att Att inga kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under
F-sektionen skall inhandla, tillaga eller servera kött i n̊agon form förutom vid 7 utvalda tilfällen.
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Motion om en köttbegränsad sektion Alt 3 Erik Levin

Motion om
en köttbegränsad sektion Alt 3

Erik Levin

Bakgrund

Efter förra årets l̊angdragna process med tv̊a läsperioder av utredningar s̊a föll valet p̊a tre vägar. För att
inte återigen bereda en fr̊aga i ett drygt kvartal inkluderar jag därför varianter av dessa förslag nu. Jag
tror inte att de är tillräckliga och att de riskerar att istället skapa en miljö där vi som sektion känner oss
nöjda och stannar i utveckling, p̊a samma sätt som en tre bilsägare känner sig som en miljöhjälte för att
han komposterar och därmed har rätt att köra. Med det sagt är en av de tv̊a varianterna som föreslogs
att ett viss procent av en förenings totala arrangemang skall vara enbart vegetariska. Nuvarande finns
ett system där föreningar undkommer vid en viss storlek eller liknande och det är föreningar med ofta
stora arrangemang men som änd̊a kan göra skillnad. Därför föresl̊ar jag att

Yrkande

att Att kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under F-sektionen
skall vid minst 75 % av alla arrangemang enbart servera vegetarisk kost. Vid färre än fyra arrange-
mang innebär detta att alla arrangemang skall vara vegetariska.
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